
Zpráva krajánka - 102. jednání Náčelnictva 
30.11 – 2.12.2018 

Sepsal: Net 

 

Zpráva Výkonné rady 

- Národní Jamboree v roce 2020 hledá pořadatelský tým; samotná realizace zatím 

není zcela jistá, uvidí se v únoru dle došlých přihlášek na pořádání. 

- Organizačních jednotek se netýká povinnost zápisu do rejstříků skutečných majitelů 

– vlastníků. Více informací v tomto článku: 

https://krizovatka.skaut.cz/stredisko/administrativa/spolkovy-rejstrik/4288-rejstrik-

skutecnych-majitelu-vlastniku-co-to-je-a-jak-se-nas-to-dotyka-zatim-se-

nezapisujeme?autologin=1 

 

Plnění usnesení Valného sněmu 

- Usnesení navržené Libereckým krajem bylo splněno. 

 

Schválení nových členů Svojsíkova oddílu 

- Náčelnictvo schválilo nové členy SO, mimo jiné je mezi nimi Jiří Franců z Liberce a 

Milan Kubát z České Lípy. 

 

Šátková řada – aktuální stav 

- Aktuálně jedna preferovaná varianta, v první čtvrtletí 2019 proběhne připomínkování 

veřejnosti a testování v různých skupinách, do konce školního roku by mělo být jasno 

a poté již výroba. 

 

Diskuze nad smyslem Valného sněmu  

- Náčelnictvo diskutovalo o různých aspektech Valného sněmu, jako je jeho náplň, 

zabývání se jednotlivými otázkami k rozhodnutí/diskusi. 

- Diskuze na Valném sněmu by měly mít jasný cíl/výstup.  

- Předsněmové diskuze by se měly týkat pouze věcí, které chceme řešit na VSJ. 

 

Teze změn řádu Valného sněmu 

- Přednostní právo vystoupit na Valném sněmu má zástupce ústředního orgánu, který 

danou věc řeší (1 příspěvek). 

- Vyjasnění pojmu přítomný delegát x delegát přítomný na sněmu. 

- Návrhová komise – zatím 2 varianty (4 jmenovaní/navržení NJ a potvrzení sněmem. 

 

Novela Krojového řádu – 1. čtení 

- Zejména kvůli šátkům, mimo to schváleno zrušení časového omezení nášivek na 

kroji.  

 

Plán Výkonné rady na rok 2019 

- Náčelnictvo schválilo plán Výkonné rady na rok 2019. 
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Příspěvek na Evropské jamboree 2020 

- Náčelnictvo souhlasí s podporou českého kontingentu na Evropské jamboree 2020 

ve výši 400 tisíc Kč.  

 

Revize Strategie 2022 

- Náčelnictvo formou diskuzních stolů předalo podněty k revizi Strategie 2022, výstupy 

se budou řešit na únorovém/březnovém Náčelnictvu.  

 

Rozpočet 2019  

- Náčelnictvo schválilo rozpočet Junáka na rok 2019. 

 

Teze změny Stanov 

- Náčelnictvo diskutovalo o návrhu na redukci počtu členů Náčelnictva formou zrušení 

zástupců krajů a zvýšení počtu volných členů.  

- Náčelnictvo neschválilo tento záměr.  

 

Programové teze 

- Náčelnictvo schválilo na zářijovém Náčelnictvu probíraný materiál ohledně 

Programových tezí a také jejich životní cyklus, kdy se budou teze pravidelně 

revidovat.  

 

Revize stezek 

- Náčelnictvu byla předložena finální verze stezky, která letos v létě prošla testováním.  

 

Apolitičnost 

- Náčelnictvo diskutovalo o tématu apolitičnosti a občanské angažovanosti v rámci 

Junáka. Výkonná rada by měla začít pracovat na metodice „skauti v politice“, diskuze 

by měla být také otevřena v hnutí.  

 

Další informace z jednání Náčelnictva (včetně podrobných zápisů) lze nalézt na Křižovatce: 

https://krizovatka.skaut.cz/organizace/ustredi/nacelnictvo 
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